



LEMBAGA PEMBANGUNAN LANGKAWI (LADA) KENYATAAN TAWARAN (SEBUT HARGA)

(<http://www.lada.gov.my>)

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor **Bumiputera (Langkawi)** yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dalam gred, kategori, pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi menyertai sebut harga berikut:-

NO SEBUT HARGA	JENIS KERJA	TARIKH & MASA PENGAMBILAN DOKUMEN SEBUT HARGA	PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
LPL (SA) 26/2018	Cadangan Menjalankan Kerja-Kerja Baikpulih Sebahagian Kecil Kemudahan Awam Sediada Dan Lain-Lain Kerja Berkaitan Di Telaga Tujuh, Langkawi, Kedah Darul Aman.	KHAMIS, 24 Mei 2018 hingga RABU, 30 Mei 2018	<u>Berdaftar Dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)</u> Gred Pendaftaran : G1 Kategori : CE Pengkhususan : CE21 <u>Kontraktor Bumiputera (Langkawi)</u>	24 Mei 2018 (Khamis) Jam 10.00 Pagi Berkumpul Di Pintu Masuk Utama Telaga Tujuh, Mukim Padang Matsirat, Langkawi, Kedah. Lawatan Tapak Adalah Wajib	31 Mei 2018 (KHAMIS) Sebelum atau pada pukul 12.00 tengahari

1. Dokumen tawaran Sebut Harga ini boleh diperoleh pada waktu pejabat mulai **24 Mei 2018** hingga **30 Mei 2018** di Lembaga Pembangunan Langkawi, Kaunter Perolehan, Aras CF, Kompleks LADA, Jalan Persiaran Putra, 07000 Kuah, Langkawi, Kedah Darul Aman dengan menunjukkan **SIJIL ASAL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR, SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN** serta **SIJIL TARAF BUMIPUTRA** dan menyerahkan satu salinan (fotostat) sijil-sijil berkenaan semasa mendapatkan dokumen Sebut Harga.
2. Dokumen tawaran ini hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah dimana hanya penama di dalam **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)** dan **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** sahaja layak menyertai lawatan tapak.
3. Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Sebut Harga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang ditetapkan di Lembaga Pembangunan Langkawi, Aras CF, Kompleks LADA, Jalan Persiaran Putra, 07000 Kuah, Langkawi, Kedah Darul Aman **sebelum atau pada pukul 12.00 tengah hari, 31 Mei 2018**. Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.
4. Lembaga ini tidak terikat menerima tawaran yang terendah atau sebaliknya.